
Resume af ekstraordinært bestyrelsesmøde onsdag d. 4. maj 2022 

 

Bestyrelsen afventer stadig svar fra Aarhus kommune vedr. Skæring Hedevej 28-36, hvorvidt denne vej skal 

overgå fra kommunal vej til privat fællesvej. 

Grundejerforeningen har ønsket optagelse i Skæring fællesråd. Der afventes opkrævning for medlemskab. 

Næstformand Hans Kristian undersøger hvilke it løsninger der kan hjælpe foreningen i forhold til 
betalingsservice/opkrævning af kontingent. ’ 

Vedr. legeplads. Bestyrelsen bakker op om at stemme for forslaget om en engangsbetaling. 
Dvs. betaling 1.september 2022 pr 1800 kr. 

Karina og Kenneth har haft møde med gartneren for at præcisere hvilke områder der skal vedligeholdes og 

hvordan. 
Vi er yderst tilfredse med Carstens arbejde og ønsker at fortsætte kontrakten med ham. 

Diverse praktiske detaljer er på plads i forhold til den ekstraordinære generalforsamling i maj måned. 

Næste møde tirsdag d. 7. juni 2022 hos Hans Kristian 

 


